

ACTA REUNIÓ FAMILIES AFA FERRAN SUNYER - 5 de novembre de 2025



Assistents:

Soraya (delegades)	Cristina (Comunicació)	Miriam (presidenta)	Xavi (secretari en funcions)
Àlvar (entorn)	Jose (Menjador, Festes)	Francesca (Menjador)	Mercè (I4)
Mathilde (Comunicació)	Ari (Tresoreria)	Julián (Logística)	Dani (Director)
Maite (3r/15)	Mònica (Festes)		

Temes tractats:

1. Cantada d'hivern

En Dani assisteix a la reunió de l'AFA per informar que el dia 6 de novembre comencen obres al Centre Cívic Borrell (durada prevista: 4 mesos). La directora del centre ho va comunicar la setmana passada. Per tant, no es pot fer la Cantada d'hivern al Centre Cívic com s'ha fet habitualment.

Es miren alternatives. L'únic teatre proper disponible seria Calàbria 66, però la logística és complicada i no es compliria la ràtio per desplaçar els infants. Es proposa fer les cantades a les classes d'Infantil i Cicle Inicial, aprofitant les visites a final de trimestre.

Pel que al gimnàs i al pati, no són adequats per acústica o espai.

En Dani estudiarà opcions per a Cicle Mitjà i Superior amb l'equip directiu i els professors de música i anglès.

Des de la Junta es proposen altres espais (Sala Barts, espai Polivalent del Mercat), però en Dani descarta opcions amb cost econòmic. Pel que fa a la realització del vídeo cal tenir en compte els drets d'imatge a l'hora de fer-lo arribar a les famílies.

L'AFA s'ofereix a donar suport si cal.

Actualització: L'escola ha enviat un missatge el dia 6 de novembre a les famílies avisant que es farà la cantada a tots els cursos (d'I3 a 6^è), cada nivell serà un dia i s'informarà de les dates oportunament.

2. Grup singular

En Dani explica que es tracta d'una estratègia del Departament per lluitar contra la segregació en centres amb poca matrícula i afegeix que no depèn de l'escola.

3. Espai del local de l'AFA

S'informa a en Dani que hi ha falta d'espai al local de l'AFA per guardar material (paells, carpes...). En Dani diu que hi ha un espai a l'escola que s'ha pogut buidar i que es pot destinar una part a aquest ús. Es quedarà un dia per veure-ho.

4. Carta de les direccions de centre educatiu

En Dani explica que la iniciativa sorgeix d'una assemblea de directors dels centres, fora del Consorci. Les direccions denuncien la saturació i la manca de recursos per atendre la inclusió i la gestió dels centres. En Dani creu que la carta hauria d'adreçar-se als polítics, no a la Consellera.

L'objectiu de la carta és que les famílies estiguin informades d'aquesta situació

En Dani explica diversos problemes amb què es troben els centres:

- **Vetlladores:** explica que la SIEI del centre és de les primeres que hi va haver a BCN. Abans a l'escola hi havia nens que podien tenir una progressió però ara s'està acollint nens molt greus com a conseqüència del desmantellament dels centres d'educació especial i de la inclusió a les escoles. Afegeix que s'han reduït 10 hores de vetlladora. No són mestres sinó que fan un acompanyament dels infants que ho necessiten.
- **Psicopedagoga (EAP):** només pot venir una hora a la setmana i ha d'atendre diverses escoles.
- **Infermeres:** alguns claustres han de fer formació sanitària per manca de professionals sanitaris.
- **Escolaritat compartida:** el Departament està deixant d'aplicar aquesta opció, que consistia en què infants amb necessitats especials greus assistissin alguns dies als Centres d'educació especials i altres dies a l'escola.
- **CEEPSIR:** fan observació i orientació, però haurien de liderar el SIEI.
- **Plantilles:** millora en els terminis de substitució de mestres que estan de baixa (de 15 a 8 dies), però hi ha baixes curtes difícils de cobrir.
- **Gestió econòmica:** la direcció ha d'assumir tasques administratives i signatura de factures.

En resum, es demana que Consorci i Departament s'alineïn millor (recorda que el Consorci està format 40% Ajuntament / 60% Generalitat).

5. Pancarta “Jo també hi vull anar”

En Dani anirà informant. Es busca que sigui una acció unitària entre centres.

6. Vinil a la porta del local de l'AFA

Una mare de l'escola que és dissenyadora s'ofereix a fer-ne el disseny. En Dani hi dona el vistiplau. La producció la pot gestionar l'AFA.

7. Assemblea de l'AFA (26 de novembre)

Cal enviar la convocatòria amb 15 dies d'antelació.

Ordre del dia:

1. Benvinguda i presentació dels membres de la Junta directiva i assistents.
2. Aprovació de l'acta de l'Assemblea famílies sòcies anterior (29.01.25).
3. Presentació de la Memòria d'activitats del curs 2024-2025.
4. Presentació i aprovació de l'estat de comptes del curs 2024-2025.
5. Presentació del Pla de treball del curs 2025-2026.
6. Presentació i aprovació del pressupost del curs 2025-2026.
7. Votació per a la renovació càrrec secretari/ria
8. Aplicació de descomptes per a famílies sòcies a les extraescolars
9. Torn obert de paraula.

Les famílies no sòcies poden assistir-hi com a oients però no votar.

8. Reunió Pla Clima

La Soraya explica que el sistema previst és d'aerotèrmica amb plaques solars, finançat per la taxa turística. Les obres seran al juliol i agost, els mestres hi conviuran i no hi haurà casal d'estiu.

L'Associació Esportiva hauria d'informar de les alternatives al casal a l'escola.

La climatització entrarà en funcionament l'estiu del 2027. En principi, les calefaccions no es retiraran fins que el nou sistema funcioni.

Es faran deteccions de CO₂ i s'enviaran les diapositives de la reunió.

9. Organització de famílies delegades

La Soraya informa que ja tenen el llistat definitiu. Francesca i Matilde de la Junta es mantenen al grup de delegades tot i no ser delegades de curs actualment, com a suport. Es farà neteja del membres.

La llista de delegats és a la web de l'escola, però es pot esmentar qui és la representant de delegades a la web de l'AFA perquè les famílies tinguin la referència.

10. Retrospectiva de la Festa de la Tardor

Tothom coincideix que la festa va ser un èxit i s'agraïex la participació de les famílies a la preparació de les paelles, el servei de bar, tallers i mercadillo.

Pel que fa al mercadillo, de cara a futures ocasions es proposa donar unes instruccions per a les famílies que hi vulguin participar.

Pel que fa al bar, es proposa fer un relleu de les persones que s'encarreguen de la venda per tal que tinguin un temps per poder menjar. També es comenta que tres persones al bar és poc. S'ha de plantejar també la venda d'alcohol. Pel que fa a la compra de begudes va haver-hi problemes amb el proveïdor i van haver de comprar a última hora al súper.

La venda a l'entrada de l'escola no ha funcionat gaire, ha funcionat més preguntar els contacte que venen tiquet. Es planteja fer servir tiquets que tinguin una part arrencable per al comprador i per a qui els vengui. Finalment, en Jose ha creat un document de resum de la festa per a referències futures.

11. Coordinar Patges (16 de desembre)

En Jose ja ha parlat amb la Sandra, que ja ha confirmat que hi participarà, i espera resposta de la Suzanne. Calen voluntaris pel muntatge i decidir el regal per als patges. El muntatge es farà el dilluns (el dia abans) a la sala de psicomotricitat i el desmuntatge es farà al migdia. Es quedarà amb els patges al local de l'AFA.

12. Avisar les famílies d'I5 per la festa de Carnestoltes

En Jose ja ha avisat les famílies d'I5. A finals de novembre s'ha de tenir el tema decidit. La comunicació d'I5 es farà des de la Comissió de festes.

Es proposa que cada any es busqui un referent de festes a I5, aquest any dona la casualitat que el Jose de la Comissió de festes està a I5, per tant aquest aspecte està resolt.

L'AFA dona 450€ a repartir entre la decoració i el bar (l'import destinat al bar es recupera amb les vendes de les begudes). El menjar que se serveix a la festa va a càrrec de les famílies.

Es comenta també en referència a la festa de benvinguda per a I3 que cal avisar que els infants més grans esperin als petits d'I3 per començar a menjar.

13. Properes festes (Rues)

En Jose ja ha actualitzat el correu de la Comissió de Festes. El mail antic ja reenvia a la nova adreça de correus de festes i inclou l'avís del canvi d'adreça de correus.

Ens haurien d'arribar missatges del Seguici, del Rua de l'escola (SAC?), dels Tres Tombs i de Santa Eulàlia. Es decideix prioritzar la participació a la Rua de les escoles.

Caldrà convocar els tabals i preparar les bèsties.

Es recorda que la festa de final de curs l'organitzarà 3r i s'autofinança. Es farà arribar un missatge a les famílies de 3r per informar-les.

14. Foto de final de curs

L'AFA no pot gestionar-ho ja que no té la cessió de drets d'imatge. Es proposa organitzar-ho fora de l'escola entre famílies que hagin cedit els drets.

15. Camí d'escola net

Hi ha famílies que han fet arribar queixes pels excrements de gos a les entrades de Calders i Viladomat. S'ha proposat fer cartells per enganxar als voltants de les entrades que diguin «Això no és un pipican»

El districte s'havia compromès a canviar l'horari del pipican, però no s'ha fet. L'Ari ha passat fotos de l'entorn de l'escola a Sant Antoni Comerç, però només s'ha vist la brigada de neteja un dia. La Cristina comenta que a les 8-8:15 sol passar un cotxe petit de neteja.

16. Altres

L'Àlvar d'I3 proposa millorar els llençolets, que es fan malbé amb facilitat, i també si es pot mirar de tenir una subvenció per comprar-ne. La Comissió de

menjador passarà aquesta qüestió a la Cristina de Menjador. Es proposa contactar amb el grup que fa les bosses de tela d'Infantil.